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Vraagnummer: S-159

Datum indiening: 31 oktober 2013

Onderwerp: VVE Overbetuwe

Naam indiener: Aad Noordermeer (CDA)

Aan college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:

Aanleiding
In maart 2013 heeft de onderwijsinspectie een rapport uitgebracht over voor- en 
vroegschoolse educatie (VVE) in Overbetuwe per 1 augustus 2011. VVE is 
bedoeld voor jonge kinderen die onvoldoende zijn toegerust voor een soepele instroom in 
het  basisonderwijs, waardoor ze grote kans lopen om achterop te raken. De CDA-fractie 
heeft over dit rapport de volgende vragen, mede met oog op de komende 
begrotingsbehandeling.

Vragen
- Het oordeel van de Inspectie voor Overbetuwe is over de hele linie onvoldoende. 
Bijvoorbeeld de gemeente Lingewaard scoort op diverse onderdelen hoger. Hoe beoordeelt 
het College dit in zijn algemeenheid? Welke mogelijkheden ziet het College om van 
Lingewaard en Arnhem te leren en/of door samenwerking tot verbetering en vergroting van 
doelmatigheid te komen bij het VVE-beleid? Is hierover gesproken met de schoolbesturen en 
zo ja, wat waren de conclusies?

- Volgens het rapport is in maart 2013 afgesproken: "Formuleer vóór 1 augustus 2013 op 
gemeentelijk niveau ambitieuze en meetbare VVE-doelstellingen voor de voor- en 
vroegscholen. Vertaal deze doelstellingen in evalueerbare prestatieafspraken met de voor- 
en vroegscholen over de uitvoering van VVE. De prestatieafspraken moeten betrekking 
hebben op de (leer)ontwikkeling van de doelgroepkinderen." Is deze afspraak door het 
College nagekomen? Zo niet, waarom niet en waarom is de raad hierover niet geinformeerd?

- Het rapport constateert "de gemeente Overbetuwe heeft nog geen vastgesteld VVE-beleid 
en VVE-plaatsen voor doelgroeppeuters." Per wanneer denkt het College dit alsnog 
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gerealiseerd te hebben? Zijn de huidige door de raad gestelde kaders hiervoor voldoende of 
is meer nodig (en zo ja kan het college dat concretiseren en onderbouwen)?

- Het rapport constateert dat een ouderbeleid ontbreekt. "Het ouderbeleid op gemeentelijk 
niveau dient betrekking te hebben op: 
* Of er een gericht ouderbeleid is dat aansluit bij de specifieke VVE-behoefte van de ouders 
in deze gemeente. 
* Of ouders vooraf adequaat geïnformeerd zijn over VVE. 
* De intakeprocedure
* Hoe ouders gestimuleerd worden om thuis ontwikkelingsbevorderende activiteiten met hun 
kinderen te doen. 
* Hoe ouders betrokken worden bij VVE op de voorschool. 
 * Hoe ouders geïnformeerd worden over de ontwikkeling van hun kind. 
* Of rekening wordt gehouden met de thuistaal. " 
Wanneer kan de raad voorstellen voor een ouderbeleid tegemoet zien?

- Ook de bibliotheek, OBGZ, krijgt middelen om “te zoeken naar aansluiting met voor- en 
vroegschoolse voorzieningen en het onderwijs, gericht op het bevorderen van 
taalontwikkeling en het stimuleren van lezen”. Wat is op dit punt de stand van zaken, wat is 
gerealiseerd en wat zijn voor het komend jaar de plannen? 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk antwoord te geven,

Ondertekening:

Aad Noordermeer
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